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W odpowiedzi na wniosek z dnia 07 września 2018 r. uprzejmie informujemy, co

Ad.l Ilość umów, powierzchni oraz wskazanie podmiotów, którym wydano zezwolenie na 

uprawy konopi włóknistych na rok 2018: w roku 2018 nie realizowano wskazanych 

czynności;

Ad.2 Informacja odnośnie dostępności gruntów w granicach administracyjnych, wymagających 

rekultywacji: na terenie gminy nie ma gruntów nadających się ani wymagających 

rekultywacji,

Ad.3 Posiadane środki na rekultywację w roku 2019 i latach następnych: nie zarezerwowano 

środków na ten cel na rok 2019 i lata następne,

Ad.4 Czy Urząd jest zainteresowany podjęciem współpracy w sprawie przywrócenia terenów 

zdegradowanych: Urząd nie jest zainteresowany współpracą na tym polu, gdyż nie 

dysponuje odpowiednimi na ten cel nieruchomościami ani środkami finansowymi.
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